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Výbor mestskej časti č. 2   STARÉ   MESTO 

Predseda       VMČ:   Ing. arch. et. Ing. Peter Mezei  

Podpredseda VMČ:    Ing. Ján Greššo 

Sekretárka     VMČ:   Mgr. Diana Dojčanová 

Sekretárka     VMČ:   Mgr. Daniela Kazíková 

 

 

Zápisnica 

zo schôdze výboru mestskej časti č. 2, ktorá sa konala dňa 12. 06. 2023 s týmto programom: 

 

 BOD 1/Pošta: 

 

1 – p. Janček – informácie o vyhradenom parkovaní 

2 – p. Vančo – investičná akcia Kasalova ulica 

3 – SMS – žiadosť o vyjadrenie k vyhradeniu parkovacieho miesta p. Emil Blaži 

4 – Službyt – žiadosť o stanovisko k oprave schodísk na ul. P. Benického 11-13 

5 – p. Vančo – podnet týkajúci sa akcií pre seniorov v Starom meste 

6 – OPaSR – informačná tabuľa na Štúrovej ul. 

 

 BOD 2/ Odpovede: 

 

 Odpoveď 1 – SMS – KPU  

 Odpoveď 2 – ÚHA – oznámenie vo veci  pripomienok k návrhu dokumentácie“Zmeny a doplnky 

č. 2 Územného plánu CMZ v Nitre“ 

 Odpoveď 3 – MsP – monitoring ulíc Podzámska, Mlynská a Župné námestie 

 Odpoveď 4 – OM – k uzn.č. 53/2023- VMČ – inf. o porušení NZ Emil Grofčík  

 Odpoveď 5 – OM – k uzn.č. 75/2023- VMČ – odstraňovanie neoprávnených dočasných garáží 

 Odpoveď 6 – TIC – reklamné skruže 

 Odpoveď 7 – SMS – uzn.č. 65-2023-VMČ vpusť Braneckého-Fabrická a uzn.č. 74-2023-VMČ 

sfrézovanie vĺn na Hollého ul. a Bratislavskej ul.  

 Odpoveď 8 – SMS – urgencia Wilsonovo nábrežie 

 

Prizvaný: 

- Ing. Erik Duchoň , náčelník MsP v Nitre (na zasadnutí sa za MsP zúčastnil p.Milan Riegel) 

 

Hostia: 

p. Emília Domanová 

p.  Anton Foťko 

p. Valéria Foťková 

p. Peter Koniar 
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Na zasadnutí sa zúčastnilo  členov 11 /priložená je prezenčná listina s vlastnoručnými podpismi/. 

 

Zasadnutie otvoril predseda VMČ č. 2 Staré Mesto Ing. arch. et Ing. Peter Mezei, ktorý privítal 

poslancov a členov výboru a oboznámil ich s programom rokovania.  

 

Prítomní členovia VMČ súhlasili s navrhnutým programom. 

 

Rehák – chcel by som sa spýtať zástupcu MsP na problém s utečencami na Rázusovej ul.. Čo o nich 

vieme a ako budeme postupovať? 

 

Riegel – utečenci ako takí nie sú problémom mestskej, ale cudzineckej polície. Samozrejme, vieme 

o tomto probléme, majú tu u nás dočasné povolenie na pobyt na týždeň, dva... Momentálne migrujú, 

ide o utečencov hlavne zo Sýrie. Sú organizovaní, vedia termín odchodu, príde pre nich autobus. 

Slovensko je iba ich prestupným stanovišťom. 

 

Rehák  - a môžeme volať MsP, keď sa neprávajú slušne? 

 

Riegel – samozrejme, tak ako aj v prípade bezdomovcov. Ide o problémy, ktoré veľmi 

neovplyvníme. Bezdomovectvo nie je trestný čin, len ich presúvame, neriešime. Vymožiteľnosť 

práva je nulová, bezdomovec nemá z čoho zaplatiť pokutu. Tento človek nič nemá, nedá sa od neho 

nič vymôcť. Keď prípad posunieme exekútorovi,  vypýta si  70,00 €.  V súčasnosti sú najväčšie 

problémy pri Úspechu a pred DAB.  Tam im dávajú zvyšné obedy, pred potravinami od každého 

tretieho niečo dostanú 

 

Mezei – mimo toho, že niekto ruší nočný kľud, vtedy sú oprávnení príslušníci MsP zasiahnuť, 

nemajú veľké právomoci. Čo sa týka problému na Rázusovej ul., MsP je možné volať vtedy, keď 

niečo rozbíjajú, znečisťujú. Bolo by vhodné doplniť kamery aj na Borovej ul., v ostatnom čase sa 

tam stali krádeže v pivniciach. 

 

Riegel – riešenie takýchto problémov závisí od verbálnej zručnosti hliadky. Upozornia 

neprispôsobivých občanov, tí sa ale presunú na iné miesto a ide to stále dookola. 

 

p. Emília Domanová (bezdomovci pred Úspechom) 

 

Predseda výboru p. Mezei privítal p. Domanovú na zasadnutí a požiadal ju, aby v krátkosti uviedla 

svoj problém. 

 

Domanová – problém týkajúci sa bezdomovcov pred Úspechom som riešila prostredníctvom 

facebooku  aj MsP. V súčasnosti je v riešení.  Sedem ľudí sa zmocnilo atmosféry na pešej zóne. Sú 

schopní  zostaviť vetu, kde je každé slovo vulgárne. Neviem, či to je daným miestom, ale je to 

všetko mimoriadne dobre počuť - neustále hučali, vykrikovali, hvízdali. Reagovala som preto, že 

toto ich chovanie bolo časté. V Nitre platí zákaz pitia alkoholu na verejnosti. Odkedy som 
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kontaktovala MsP a hliadka zasiahla, títo konkrétni bezdomovci sa tam momentálne nezdržujú. 

Stretla som sa aj s názorom, že mi vraj chýba empatia, že sú v ťažkej situácii. Ja osobne si myslím, 

že som empatická. Ohradila som sa voči ich správaniu. Aj keď je niekto bezdomovec, neoprávňuje 

ho to takto sa chovať. Teraz, keď sú tam posilnené hliadky MsP, je situácia v poriadku. Raz som 

mala taký zážitok, že sa usadili  pred mojím obchodom, tak som ich poprosila, aby sa stíšili a viete 

si predstaviť, ako to dopadlo. 

 

Mezei – týmto problémom sa zaoberáme na každom zasadnutí výboru,  takisto bol riešený na 

zasadnutí mestskej rady i zastupiteľstva. Všetci vnímame, že to problémom je. Pán primátor žiadal 

posilniť hliadky MsP, má to určitý efekt. Nie je to problém kriminálny, ale sociálny. 

 

Domanová – efekt sa dostavil, len nemám z toho dobrý pocit.  Premýšľam, či je možné situáciu 

uniesť v takomto vysokom nasadení MsP. 

 

Riegel – v súčasnosti to na pešej zóne udržateľné je, ale keď budú volať obyvatelia  napr. z Farskej 

ul., parku a ďalších častí mesta, tak to udržateľné nebude. Keď bezdomovec zistí, že je 

nepostihnuteľný, nedá sa s ním nič urobiť. Ak by existoval inštitút verejnej práce, ak by bol potom 

zatvorený na miesto, kde sa nedá piť a fajčiť, potom by si dal väčší pozor. Takto nič, vymožiteľnosť 

práva je nulová. My tam stojíme a verbálnou skúsenosťou na nich vplývame. Slabšia hygiena, 

vulgárny slovník, to nie je niečo, čo je postihnuteľné. Zaskočilo ma, že ste nevolali MsP skôr. 

Poviem príklad, vy keď prídete domov z práce, chvíľu si poležíte doma na gauči pre TV, oni si 

nemajú kde ľahnúť, tak si ľahnú na lavičku. Takisto nemajú kde ísť vykonať telesnú potrebu. Je to 

prirodzené. Potrebujú kontakt, ale doterajší spôsob života sa na nich podpísal. Denne vypijú 2 litre 

lacného vína. Existuje napr. nízkoprahová ubytovňa, tam môžu prísť aj pod vplyvom alkoholu, ale 

nechcú sa tam prispôsobiť. Robia veľakrát naschvál, rozprávame sa s ním a on počas rozhovoru 

vykoná potrebu. Riešime ich , ako sa dá. Verejné WC sú buď zatvorené, alebo  sú za poplatok. 

Bezdomovci si peniaze radšej nechajú na čučo. 

 

Domanová – pešia zóna je takmer prázdna, sú tam v prevahe. Podľa môjho názoru by neboli takí 

odvážni, keby sa tam nachádzalo viacej ľudí. 

 

Mezei – zazneli tu informácie, že v súčasnosti je situácia lepšia. Veľa riešení k dispozícii nie je. 

Musíme vytrvať v tom, aby sa situácia zlepšila. Diecézna charita sa bezdomovcami zaoberá, pracuje 

s nimi. Nie som naivný, že bezdomovci úplne zmiznú, ale ak občas zachránia aspoň jedného, je to 

prínos. 

 

Dulíková – ja osobne, keby som bezdomovkyňa, tiež by som išla presne na toto miesto. Podľa mňa 

by situáciu vyriešilo odstránenie lavičiek. Nachádza sa tam turistické centrum, je to hanba. 

 

MsP – ak budú odstránené lavičky na pešej zóne, presunú sa na  námestie. Sú tam kamery, cítia sa 

tam bezpečne.  
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Domanová – možno by ich odradilo, keby sme zveľadili prostredie, v meste je nečistota. 

 

Ágh – ak by sme im napr. poskytli žetóny na toalety, bude to pre nich ťahák, aby tam zostali. 

 

Dulíková – v Úspechu je predávaný lacný alkohol. 

 

Mezei – nie je tu veľmi veľa riešení. Chystá sa oprava lavičiek. Pán prednosta ma informoval, že už 

má cenovú ponuku. Pešia zóna sa postupne zapĺňa. Nečakajme zázraky, ale situácia sa tam postupne  

zlepšuje. 

 

Domanová – na tomto fóre zrejme problém bezdomovectva nevyriešime. Ja osobne by som pridala 

miesta na  sedenie, aby na pešiu zónu prišlo viac ľudí, mladé rodiny s deťmi, pridala by som 

jednoduchý mobiliár. Krásne to funguje napr. v Bojniciach, vo Zvolene a nejde o nákladné riešenia., 

 

Branikovičová – ja by som sa rada spýtala na situáciu na Mostnej. Ul.. 

 

Riegel – tento víkend sme tam riešili asi 5 vecí, taxikári parkovali krížom krážom. Je to zábavná 

zóna, s hlukom musíme počítať. Uvediem príklad, v lete sa bude konať Slížovica, už od mája nám 

vypisujú sťažovatelia. My ale nie sme oprávnení merať hladinu hluku, na to máme hygienu.  Mám 

informácie, že napr.  Nová pekáreň si dala vpracovať hlukovú štúdiu, majú potvrdenie, že hladina 

hluku je v poriadku, tým pádom nerušia nočný kľud. My ťaháme za kratší koniec. Čo sa týka 

Mostnej ul., v sobotu sú tam hliadky celý deň aj noc, v stredu veľmi často.  Obyvatelia často 

kritizujú, ako sa hliadky správajú, ale policajti  musia aj sedieť aj chodiť,  je to taktická vec.  Ľudia 

by chceli úplné ticho, ale to sa zabezpečiť nedá.  

 

Branikovičová – naposledy, keď tam bola medializovaná sexuálna príhoda, akurát sme tam hliadku 

nemali. 

 

Riegel – incident netrval dlho. Stále sú samozrejme rezervy, vytýkame našim ľuďom rôzne veci. 

Pri riešení konfliktov spolupracujeme so štátnou políciou. Mestská polícia má v noci na Mostnej ul.  

dve hliadky, štátni policajti veľmi často ulicou prechádzajú. V prípade potreby vedia urýchlene 

zabezpečiť šesť hliadok. 

 

manželia Foťkoví (voda pri Ferexe) 

 

Foťková – rada by som vás oboznámila so situáciou, ktorá je oproti Ferexu. V čase veľkých dažďov 

nie je možné týmto úsekom tri-štyri dni prejsť. Mám k dispozícii aj fotografie. 

 

 Mezei – nie je to spodná voda? Poprosím, aby ste mi fotografie zaslali e-mailom. Pôjdeme situáciu 

preveriť spolu so Strediskom mestských služieb a navrhneme riešenie.  
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Ágh – ja osobne sa domnievam, že je tam problém so spodnou vodou. 

  

Foťková – garáže sú úplne podmočené, auto nám hrdzavie. 

 

Mezei – ak je to problémom spodná voda, veľa možností riešenia tam nebude.  

 

 
U z n e s e n i e    č. 81/2023-VMČ   

 

VMČ č. 2 Staré mesto 

p r e r o k o v a l 

ústny podnet manželov Foťkových týkajúci sa garáží na Vodnej ul. – pri Ferexe  

ž i a d a 

Stredisko mestských služieb 

navrhnúť riešenie na odvodnenie pri Ferexe 

 

Att.: SMS 

 

Hlasovanie č. 1 

Prezentovali sa - 11 

Za - 11 

Proti - 0 

Zdržal sa – 0 

Uznesenie bolo schválené. 
 

Mezei – rád by som vás informoval o podnete p. Slančíka. Riešil som ho v spolupráci                                 

s p.  Jazvinským, ktorý je v súčasnosti  poverený  vedením investičného oddelenia. Prisľúbil som 

mu, že akciu zaradíme do zásobníka  a v prípade čerpania úveru  sa budeme zaoberať výberom 

jednotlivých konkrétnych akcií. 

 

U z n e s e n i e  č. 82/2023-VMČ   

 

VMČ č. 2 Staré mesto 

p r e r o k o v a l 

podnet p. Slančíka týkajúci sa parkovania na Wilsonovom nábreží 32-34 

s ú h l a s í 

so zaradením doplnenia parkovania na Wilsonovom nábreží 32-34 do zásobníka investičných 

akcií 
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Hlasovanie č. 2 

Prezentovali sa - 11 

Za - 11 

Proti - 0 

Zdržal sa – 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

 

p. Peter Koniar (centrum mesta a parkovanie na Piaristickej ul.) 

 

Koniar – nie som tu prvýkrát. Podľa môjho názoru je tu prvýkrát obdobie, kedy sa dá uvažovať 

o tom, že vedenie mesta by sa mohlo presťahovať do centra. 

 

Mezei – komunikujeme so všetkými kompetentnými, podstatné bude, ako sa v otázke svojho sídla 

rozhodne Nitriansky samosprávy kraj. 

 

Koniar – niektorí poslanci sú zastúpení v mestskom zastupiteľstve aj v zastupiteľstve NSK. Ja 

osobne si myslím, že v priestoroch by malo mať sídlo  skôr mesto ako župa.  

 

Mezei – určite nechceme o budovu prísť. V súčasnosti prebiehajú rokovania, musí tam byť určitá 

synergia. 

  

Koniar – ďalší môj podnet sa týka Piaristickej ulice. Konzultoval som nepríjemnosť aj zo zástupcom 

MsP.  Dostal som tam papuču, nebol to príjemný rozhovor. Ja som stál tak, ako sa má, ako hovorí 

zákon.  Policajti mňa aj ostatných obyvateľov, ktorí tam parkovali upozornili, že nemáme pravdu. 

Navyše ja mám aj preukaz ZŤP.  Tí ľudia nevedeli, na základe čoho majú dostať pokutu.  

 

Mezei – papuču ste dostali  oprávnene, priestupok dorieši  MsP. 

 

Koniar – ja som zavolal štátnu políciu, nemôžu mi dať papuču a preto štátni policajti prikázali 

mestským, aby ju odstránili. Veľa ľudí netuší, že sa tam nesmie parkovať. Možno nemám pravdu, 

ale ja osobne by som to tam ujasnil, jasne zadefinoval. 

 

Ágh – ja som sa toto naučil tiež až vtedy, keď som dostal pokutu, ale Zóna je označená správne. 
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1. BOD/ POŠTA 

 

Pošta 1 – p. Janček – informácie o vyhradenom parkovaní 

 
 

U z n e s e n i e  č. 83/2023-VMČ   

  

VMČ č. 2 Staré mesto 

p r e r o k o v a l 

informácie o vyhradenom parkovaní 

b e r i e    n a     v e d o m i e 

informácie o vyhradenom parkovaní 

s ú h l a s í 

s postupným odstraňovaním DZ 

 

Att.: odbor dopravy 

 

Hlasovanie č. 3 

prezentovali sa - 11 

za – 11 

proti – 0 

zdržal sa – 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

 

Pošta 2 – p. Vančo – investičná akcia Kasalova ulica 

 
Mezei –  KDI nevydal povolenie na uzáveru, nakoľko sa aktuálne pracuje na Špitálskej. So 

zhotoviteľom zároveň prebiehali rokovania ohľadom prác naviac." 

U z n e s e n i e  č. 84/2023-VMČ   
 

VMČ č. 2 Staré mesto 

p r e r o k o v a l 

žiadosť  p. Jána Vanča týkajúcu sa investičnej akcie Kasalova ul. 

b e r i e   n a    v e d o m i e 

informáciu týkajúcu sa investičnej akcie Kasalova ul.  
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Hlasovanie č. 4 

prezentovali sa - 11 

za – 11 

proti – 0 

zdržal sa – 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

 

Pošta 3 – SMS – žiadosť o vyjadrenie k vyhradeniu parkovacieho miesta p. Emil Blaži 

 
U z n e s e n i e  č. 85/2023-VMČ   

 

VMČ č. 2 Staré mesto 

p r e r o k o v a l 

žiadosť o vyjadrenie k vyhradeniu parkovacieho miesta p. Emil Blaži 

s ú h l a s í 

s vyhradením parkovacieho miesta za splnenia podmienok VZN s tým, že odbor dopravy určí 

možnosti umiestnenia parkovacieho miesta 

 

Att.: SMS 

        Odbor dopravy 

 

Hlasovanie č. 5 

prezentovali sa - 11 

za – 10 

proti – 0 

zdržal sa – 1 

Uznesenie bolo schválené. 

 

 

Pošta 4 – Službyt – žiadosť o stanovisko k oprave schodísk na ul. P. Benického 11-13 
 

U z n e s e n i e  č. 86/2023-VMČ   

 

VMČ č. 2 Staré mesto 

p r e r o k o v a l 

žiadosť o stanovisko k oprave schodísk na ul. P. Benického 11-13 
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s ú h l a s í 

so zaradením uvedenej opravy do evidencie podnetov. Súčasne upozorňuje, že sa jedná o schodisko 

výhradne slúžiace bytovému domu a preto odporúča realizáciu z Fondu opráv obdobne, ako to 

realizujú iné bytové domy, nakoľko v evidencii podnetov sú uprednostňované tie, ktoré slúžia širšej 

verejnosti 

 

Att.: Službyt Nitra, spol. s r.o. 

 

Hlasovanie č. 6 

prezentovali sa - 11 

za – 11 

proti – 0 

zdržal sa – 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

 

Pošta 5 – p. Vančo – podnet týkajúci sa akcií pre seniorov v Starom meste 

 

 

Mezei – navrhujem, aby sa uskutočnila spoločná akcia nielen pre seniorov, ale aj ostatné vekové 

kategórie. 

 

Ágh – v minulosti sme robili jedno veľké stretnutie s občanmi. Tiež sa prikláňam k tomu, aby sa 

akcia konala pre všetky vekové kategórie. 

 

Stoklasa – nerozumiem celkom tejto filozofii, výbor má suplovať odbor kultúry? 

 

Král – nie, v iných mestských častiach pôsobia občianske združenia,  koná sa napr. Klokočinský 

jarmok, Čermánske červené. Výbory si tieto akcie organizujú sami a odbor kultúry im pomáha.  

 

Grófová – podľa mňa je Staré mesto špecifické, neporovnávajme sa s inými mestskými časťami.  

 
 

U z n e s e n i e  č. 87/2023-VMČ   

 

VMČ č. 2 Staré mesto 

p r e r o k o v a l  

podnet týkajúci sa akcií pre seniorov v Starom meste 

ž i a d a 

odbor kultúry 
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pripraviť akciu pre seniorov a ďalšie vekové kategórie v CVČ Domino v októbri – mesiaci úcty 

k starším s dofinancovaním z prostriedkov určených na podujatia VMČ 

 

Kontaktná osoba: p. Vančo a p. Branikovičová 

 

Att.: odbor kultúry 

 

Hlasovanie č. 7 

prezentovali sa - 11 

za – 11 

proti – 0 

zdržal sa – 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

 

Pošta 6 – OPaSR – informačná tabuľa na Štúrovej ul. 

 
U z n e s e n i e  č. 88/2023-VMČ   

 

VMČ č. 2 Staré mesto 

p r e r o k o v a l 

informáciu OPaSR týkajúcu sa informačnej tabule na Štúrovej ul. 

s ú h l a s í 

s odstránením uvedenej tabule a jej použitím v inej mestskej časti 

 

Att.: OPaSR 

 

Hlasovanie č. 8 

prezentovali sa - 11 

za – 11 

proti – 0 

zdržal sa – 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

Diskusia 

 

Stoklasa – mám neoverenú informáciu, že by opäť mali byť spoplatnené verejné priestranstvá na 

pešej zóne? 

 

Ágh – áno, schválili sme to na zasadnutí mestského zastupiteľstva.  
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Král – ak bude prevádzka schopná zorganizovať podujatie, bude mať znížený koeficient. 

 

Grófová –  aký je stav kanalizácie v centre mesta? Cítiť neskutčný zápach. 

 

Stoklasa – ako je to s deratizáciou v meste?  Mám informáciu, že v prevádzkach na pešej zóne sú 

potkany. 

 

Ágh – na meste pracuje referentka, ktorá sa zaoberá deratizáciou. Mesto vyhlási deratizáciu a firmy 

sa musia v určenom termíne pridať. 

 

Stoklasa – pýtam sa preto, že aj ja som chcel vykonať deratizáciu ale špecializovaná firma ma 

informovala, že deratizácia má zmysel len vtedy, keď je vykonávaná naraz, koordinovane. 

 

Rehák – som členom rady Materskej školy na Štefánikovej ulici. Majú tam dva problémy, prvým je 

vonkajší sklad hračiek. Je pokrytý azbestom, zateká dovnútra, potrebovali by vymeniť krytinu. 

Druhým je prepadnutý betón pri vchode. Pani riaditeľka už vraj na toto upozorňovala, neviem, na 

koho sa obrátiť.  

 

Bodis –  takýto istý problém je na MŠ Priaristická, dvor je zatvorený, deti sa chodia hrávať mimo 

areál. 

 

Mezei – v rozpočtových opatreniach sú návrhy na PD školských budov. Obidve MŠ sú tam 

zahrnuté, aj oprava havárie strechy MŠ Štefánikova.  

 

Rehák – toto je ale budova vonku vo dvore, možno cca 8x3 metre, je potrebné odstrániť azbest a 

dať novú krytinu. Pešia zóna je v takom istom stave, ako pre 3 rokmi, nehovoriac o dlažbe. 

 

Mezei – minulý týždeň som hovoril s p. Koprdom, evidujú tento problém. 

 

Dulíková – na druhej strane je potrebné povedať, že stromy v kvetináčoch vyzerajú úplne super. 

 

Mezei – v súčasnosti sa robí vnútroblok oproti Domu služieb.  Mám tiež informáciu, že parklet bol 

plný hneď prvý deň, ako bol otvorený. Ľudia si pomaly zvyknú. 

 

Branikovičová – dnes som volala s p. Magyarom, ktorý má problém s prevádzkou na Tabáni. Stále 

hľadá možnosti riešenia.  Napadlo ma, či by sme my ako poslanci  nemohli prijať VZN, v ktorom 

by sme oklieštili polyfunkčné domy. Podnikatelia si môžu robiť v meste čo chcú, my väčšina sme 

v menšine. Môže sa to stať hocikomu z nás, zaplatili za byty nemalé peniaze, on  sám potvrdil, že 

na Klokočine mal väčší kľud ako v meste.  
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Dulíková – mne vadí iná vec, že aj za moje peniaze sa musí čistiť Mostná ulica. Dlažba je tak 

škaredá, nie je to umyté, sú tam pozostatky zvratkov. Môj otec mal krčmu, večer  po záverečnej sme 

všetko vyzbierali, vyčistili,  aby sa nikto nesťažoval. 

 

Stoklasa –  prvá vec je platné VZN, ktoré platí pre všetkých. Je na poslancoch, aby určili otváracie 

hodiny. Dokedy je to správne, do jednej v noci ? Druhá vec je Tabáň, je to individuálny súkromný 

problém. Poradili sme p. Magyarovi všetky možnosti. Čo viac môžeme pre neho urobiť?  Podľa 

môjho názoru by problémy na Mostnej ulici nevyriesili ani otváracie hodiny do jednej. Mládež pije 

doma, do podniku príde už v podguráženom stave,  maximálne si tam dá  jeden džús s vodkou. 

 

Janček – aj správca objektu sa má pripraviť na takéto problémy,  napr. v Prahe po záverečnej čistia 

okolie wapkou. 

 

Král – mám osobnú skúsenosť. Bol som v podniku Prahe,  po 22.00 večer som sa  chcel s pivom 

presunúť von na terasu, ale nepustili ma. Neviem, ako majú nastavené VZN, ale bol som milo 

prekvapený, všetky terasy majú upratané, po 22:00 h je všetko presunuté dovnútra. 

 

Stoklasa – presunú zákazníkov,  lebo by dostali vysokú pokutu. Všetko je  to o sankciách, treba ich 

poriadne nastaviť.  

 

Dulíková – veď sa pozrime, kde to funguje a urobme to tak. Dookola  riešime to isté.  Myslím si, že 

je potrebné pritlačiť majiteľov podnikov. 

 

Stoklasa – to nie je riešenie. Podnikateľ -  čo nemusí urobiť – to  neurobí. Nebude vynakladať 

finančné prostriedky, radšej zaplatí pokutu 50,00 €. 

 
U z n e s e n i e  č. 89/2023-VMČ   

 

VMČ č. 2 Staré mesto 

ž i a d a 

odbor životného prostredia 

o vyjadrenie, kedy je plánovaná deratizácia a akým spôsobom bude komunikovaná 

 

Att.: OŽP 

Hlasovanie č. 9 

prezentovali sa - 11 

za – 11 

proti – 0 

zdržal sa – 0 

Uznesenie bolo schválené. 
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 BOD 2/ Odpovede: 

 

 Odpoveď 1 – SMS – KPU  

 Odpoveď 2 – ÚHA – oznámenie vo veci  pripomienok k návrhu dokumentácie“Zmeny a doplnky 

č. 2 Územného plánu CMZ v Nitre“ 

 Odpoveď 3 – MsP – monitoring ulíc Podzámska, Mlynská a Župné námestie 

 Odpoveď 4 – OM – k uzn.č. 53/2023- VMČ – inf. o porušení NZ Emil Grofčík  

 Odpoveď 5 – OM – k uzn.č. 75/2023- VMČ – odstraňovanie neoprávnených dočasných garáží 

 Odpoveď 6 – TIC – reklamné skruže 

 Odpoveď 7 – SMS – uzn.č. 65-2023-VMČ vpusť Braneckého-Fabrická a uzn.č. 74-2023-VMČ 

sfrézovanie vĺn na Hollého ul. a Bratislavskej ul.  

 Odpoveď 8 – SMS – urgencia Wilsonovo nábrežie 

 

Janček – p. Bédiová nám poslala odpoveď na kontrolu plnenia uznesení. Hlavná kontrolórka   našla 

chybu v tom, čo robí. Niektoré vyhradené parkovacie miesta sú zrejme nelegálne, Sport bar 

a Mediahaus,  mali by ich  ich odstrániť. 

 

Mezei – p. Bédiová mi aj dnes poslala zoznam, postupne sa odstraňujú. 

 
 

U z n e s e n i e    č. 80/2023-VMČ   

 

VMČ č. 2 Staré mesto 

p r e r o k o v a l 

odpoveď SMS – KPU (od p. Bédiovej) 

ž i a d a 

odbor dopravy 

1. zabezpečiť zrušenie vyhradených parkovacích miest: 

- spol. Rybárska bašta na Cintorínskej ul.  

- VZP Adrika s.r.o. v Mlynskej uličke 

- p. Chochláčová 

- Hotel De Luxe na Podzámskej ul. 

- Hotel Comfort na Školskej ul. 

- Hájovňa u Hoffera na Kalvárskej ul. 

- parkovacie miesta, ktoré sú uvedené v správe ÚHK a ktorým uplynula doba platnosti 

2. zabezpečiť odstránenie pravdepodobne nelegálne vyznačených miest: 

- Sport bar na Palárikovej ul. 

- Mediahaus na ul. Fraňa Mojtu 

3. zaslať zoznam aktuálne vyhradených parkovacích miest v Starom meste s určením ich polohy 
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Att.:        odbor dopravy 

Príloha:  odpoveď SMS 

Hlasovanie č. 10 

prezentovali sa - 11 

za – 11 

proti – 0 

zdržal sa – 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

 

Predseda výboru p. Mezei poďakoval všetkým prítomným za účasť a zasadnutie výboru ukončil. 

 

 

V Nitre, dňa: 21.06.2023  

  

 

 

 

 

     

Mgr. Daniela Kazíková, v. r.             Ing. arch. et. Ing. Peter Mezei, v. r.   

          sekretár VMČ                                  predseda  

             č. 2 - Staré mesto                               VMČ č. 2 -  Staré mesto  

 

 

 

 


